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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО МЕСТНО САМОУПРАВЛЕНИЕ  

И НОРМАТИВНА УРЕДБА 

 

ПРОТОКОЛ № 89 

от заседанието на Постоянната комисия  

по местно самоуправление и нормативна уредба, 

 проведено на 23.05.2023 год. 

 
Днес, 23.05.2023 г., в зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ № 33 се проведе заседание на 

ПК по местно самоуправление и нормативна уредба, което бе излъчено онлайн във 

Фейсбук (Facebook) страницата на СОС. Заседанието беше открито в 16:00 часа от г-н 

Ботьо Ботев – председател на Постоянна комисията по местно самоуправление и 

нормативна уредба. При направената проверка на кворума беше установено, че 

присъстват 5 общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

От заседанието отсъстват Георги Георгиев, Иван Виделов, Методи Лалов и Васко 

Тодоров. 

С оглед наличието на кворум, г-н Б. Ботев подложи на гласуване проекта на дневен 

ред.   

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
5 

За 5 

Против няма 

Въздържали се няма 

 

Поименно гласуване на дневния ред: 

1. Ботьо Ботев За 

2. Георги Георгиев -- 

3. Васко Тодоров -- 

4. Анатоли Илиев За 

5. Ивайло Петков За 

6. Михаил Петров за  

7. Методи Лалов -- 

8. Иван Виделов -- 

9. Борис Милчев за 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

                      1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т. 1 от дневния ред:  

Доклад вх. № СОА23-ВК66-4509/05.05.2023 г. относно проект на Наредба за реда и 

условията за провеждане на масови мероприятия, опазване на общински имоти и вещи, 

предназначени за общо ползване и шума в жилищни сгради на територията на Столична 

община 

Докладът бе представен от г-жа Кр. Лазарова – директор на дирекция 

„Сигурност“ в Столична община, която поясни, че с предложения проект се цели 

актуализиране на нормативната база, уреждаща обществените отношения, свързани с 

провеждане на масови мероприятия, с опазване на общински имоти и вещи, предназначени 

за общо ползване и шума в жилищни сгради. Налице е висящо съдебно производство, по 

което се очаква решение на ВАС, което да отмени действащите текстове като съществува 

вероятност Столична община да остане без наредба. В проекта е избегната употребата на 

израза „опазване на обществения ред“, с оглед мотивите в решението на първата съдебна 

инстанция.  

Б. Милчев изтъкна, че с проекта материята се раздробява и предложи да се изчака 

влизане в сила на решението на съда с оглед съобразяване мотивите на окончателния 

съдебен акт. Участие в дискусията взеха г-н Б. Ботев, г-н М. Петров, които се изказаха в 

подкрепа на проекта. 

 Г-н Б. Ботев информира комисията, че докладът е преминал през обществено 

обсъждане, изготвена и публикувана е обобщена справка за постъпилите становища, 

проектът е подкрепен от Постоянната комисия по обществен ред и сигурност, 

Постоянната комисия по финанси и бюджет, която предлага изменения, отнасящи се до 

замяна на израза „и/ или“ с „и“ в административно-наказателните разпоредби на 

наредбата. 

Въз основа на състоялите се разисквания  по доклада, комисията прие следните 

решения: 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение, като се 

присъединява към становището на ПК по финанси и бюджет. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

5 

За 5 

Против няма 

Въздържали се няма 

 

Поименно гласуване по т. 1 от дневния ред: 

1. Ботьо Ботев За 

2. Георги Георгиев -- 

3. Васко Тодоров За 

4. Анатоли Илиев За 

5. Ивайло Петков За 

6. Михаил Петров --  

7. Методи Лалов -- 

8. Иван Виделов -- 

9. Борис Милчев за 
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По т. 2 от дневния ред:  

Доклад вх. № СОА23-ВК66-2134/24.02.2023 г. относно изменение и допълнение на 

Наредбата за реда и условията за пътуване с обществения градски транспорт на 

територията на Столична община 

 

Г-н Б. Ботев поясни, че проектът е с отрицателно становище на ПК по транспорт и 

пътна безопасност и е отложен от разглеждане на заседание ПК по финанси и бюджет, 

но с оглед участието на вносителя, предложи докладът да бъде разгледан от комисията. 

Докладът беше представен от г-н вносителя г-н Симеон Ставрев, който обясни, че 

същността на предложението е да се изравни цената на пътуванията между 30 и 60 мин., 

когато се плащат с банкова карта, с цената на билет 60 +, в размер на 2,20 лв.  

В разискванията се включи г-н З. Зарков, който изтъкна сериозния финансов риск 

за обществения транспорт в София, както и че от 15 години цената на билета в София не 

е променяна. Посочи необходимостта от извършване на анализ с оглед изтичане на 6 

месечния период от въвеждане на новата тарифна политика. Нови предложения смята, че 

трябва да се обсъждат след приемане на анализа, като се държи сметка и за приходите в 

градския транспорт. С. Ставрев репликира с внасянето на проект за хартиеното билетче в 

метрото. З. Зарков обясни, че и печатаните от принтер билети са хартиени, като по 

същество нищо не се променя за гражданите. Участие в дискусията взе Б. Милчев,  

Въз основа на състоялите се разисквания  по доклада, комисията прие следните 

решения: 

Комисията не подкрепя доклада с предложения проект на решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

5 

За 1 

Против няма 

Въздържали се 4 

 

 

Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред: 

1. Ботьо Ботев Въздържал 

се 

2. Георги Георгиев -- 

3. Васко Тодоров -- 

4. Анатоли Илиев Въздържал 

се 

5. Ивайло Петков Въздържал 

се 

6. Михаил Петров Въздържал 

се 

7. Методи Лалов -- 

8. Иван Виделов -- 

9. Борис Милчев за 

 

По т. 3 от дневния ред 
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Доклад вх. № СОА21-ВК66-132-(2)/04.05.2023 год. относно проект на Наредба за 

изменение на Наредбата за реда и условията за пътуване с обществения градски 

транспорт на територията на Столична община 

Докладът бе представен от г-н К. Контрера - съвносител, който поясни, че  

преходните и заключителни разпоредби на новата тарифна политика предвиждат да се 

продължи пътуването в метро с еднократно закупен билет до края на м. май 2023 год. 

Според „Метрополитен“ отмяната на продажбата на хартиен билет ще доведе до 

напрежение и проблем при обслужване на пътниците, както и до загуба на собствен 

приход. С проекта се предлага запазване на сегашната ситуация и да се продължи 

дистрибуцията на билети от касата на „Метрополитен“. Извършват се около 30 хил. 

пътувания на ден с този вид билет. С гласуването на проекта не се променя 

съществуващото положение, остава отворен този канал за дистрибуция. 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

5 

За 4 

Против няма 

Въздържали се 1 

 

 

Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред: 

1. Ботьо Ботев за 

2. Георги Георгиев -- 

3. Васко Тодоров -- 

4. Анатоли Илиев за 

5. Ивайло Петков за 

6. Михаил Петров за 

7. Методи Лалов -- 

8. Иван Виделов -- 

9. Борис Милчев Въздържал 

се 

 

По т. 4 

 

Председателят запозна членовете на комисията с доклад с вх. № СОА23-КЦ01-

24047/11.05.2023 г. от коалиция „За зелен рестарт“. 

Сигнал с вх. № СОА23-ГР94-2431/05.05.2023 г. от г-н И. Петров ще бъде изпратен  

до Главния архитект на Столична община за разглеждане и предприемане на действия по 

компетентност. 

 

По т. Разни нямаше изказвания. 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието.  

 

Изготвил:             /п/ 

Десислава Милева, 

Гл. юрисконсулт 

 

 

https://www.sofia.bg/documents/20121/6694278/%D0%94%D0%BE%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%B4-%D0%A1%D0%9E%D0%9021-%D0%92%D0%9A66-132-2.pdf/6ad59da3-bc3b-c7dc-c91c-3e3749acc302
https://www.sofia.bg/documents/20121/6694278/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82+%D0%B7%D0%B0+%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5.pdf/f2ce4b01-d42b-8c50-240e-868856a55836
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Председател на ПК   /п/ 

по МСНУ:   _____________________________ 

      Ботьо Ботев 

 

 

Зам.-председател на ПК           отс. 

по МСНУ:   _____________________________ 

      Георги Георгиев 

 

 

Зам.-председател на ПК  отс. 

по МСНУ:   _____________________________ 

      Васко Тодоров 

 


